



VIETNAM

+ 6D5N HANOI/SAPA + MT.FANSIPAN & HALONG BAY



CHAT WITH US +6012-5423321



Halong Bay
下龙湾



West Lake
西湖



Mount Fansipan
番西邦峰



SCHEDULE

DAY 1 PENANG - TRANSIT CITY - HANOI (MOB/L/D)

- West Lake + Tran Quoc Pagoda
- 36 Ancient Street + Hoan Kiem Lake
- Halong Night Market

DAY 2 HALONG - HANOI (B/L/D)

- Halong Bay Boat Tour (Private Chartered Double-Deck Cruise)
 - Viewing Hall
 - Fighting Cock Island
 - Titop Island
 - Sung Sot Cave

DAY 3 HANOI - SAPA (B/L/D)

- Cat Cat Village (Cat Cat Waterfall)
- Shin Chai Village (Photostop)
- Sapa Night Market

DAY 4 SAPA - FANSIPAN - SAPA (B/L/D)

- Mt. Fansipan
(Included Round Trip Cable Car & One Way Tram to the top)
*If the cable car is under maintenance, it will be replaced by other attractions.
- Silver Waterfall

DAY 5 SAPA - HANOI (B/L/D)

- Rong May Glass Bridge
- Moana Sapa (Photostop)

DAY 6 HANOI - TRANSIT CITY - PENANG (B/MOB)

- Free & easy and transfer to the airport

TOURIST ATTRACTIONS:

SAPA

- **Mount Fansipan** - is the highest mountain in Vietnam and Indochina peninsula, located in the Hoang Lien Son mountain range.
- **Cat Cat Village** - is a Balck H'mong small mountain village. People live in Cat Cat village do rice cultivation in terraces and the traditional crafts. The road leading to Cat Cat Village is an easy, interesting route for trekking and the hike through mountains will offer tourists the wonderful picture of terraces, water fall, or even water buffaloes grazing leisurely.
- **Rong May Glass Bridge** - is located at the Heaven Gate on the top of the beautiful O Quy Ho pass with a height of more than 2200m above sea level, about 16km from Sapa town and 7km from Fansipan cable car to the west. This is an integrated tourist complex.
- **Moana Sapa** - has a total area of about 10,000 square meters. Here visitors not only admire the majestic beauty of Hoang Lien Son mountain range and Fansipan mountain peak, but Moana Sapa will take you from these interesting things to other unexpected experiences.

HALONG BAY

- **Halong Bay** - It was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994. Half-day boat trip in Halong Bay to view multi-shaped rocks and visit the dramatic caves. Lunch will be served on a boat with fresh seafood.

HANOI

- **Tran Quoc Pagoda** - The Vietnamese Buddhist temple Tran Quoc Pagoda has been a place of devotion for more than 1,500 years. Constructed during the 6th century, this structure boasts elaborate carvings and breathtaking vistas, providing a comprehensive understanding of Vietnamese spirituality.
- **36 Ancient Street** - Located in Hanoi Old Quarter, is a culturally significant destination known for its traditional architecture and diverse cultural experience. The streets, named after the ancient Hanoi 36 streets, are named after the products and services they provided, following the word "Hang." Some retain their original names while others have been changed over time.



Cat Cat Village
猫猫村



Hoan Kiem Lake
还剑湖



Tran Quoc Pagoda
镇国寺



精简行程

第一天 槟城 - 中转 - 河内



(机上用餐/午/晚)

- 西湖 + 镇国寺
- 36 古街 + 还剑湖
- 下龙湾夜市

第二天 下龙湾 - 河内



(早/午/晚)

- 下龙湾游船 (包双层船)
 - 观楼台
 - 斗鸡岛
 - 天堂岛
 - 惊讶洞

第三天 河内 - 沙坝



(早/午/晚)

- 猫猫村 (猫猫瀑布)
- 新柴村 (拍照)
- 沙坝夜市

第四天 沙坝 - 番西邦峰 - 沙坝



(早/午/晚)

- 番西邦峰 (包含双程缆车 & 单程登顶缆车)
- * 若缆车维修, 将由其他景点替代
- 银瀑布

第五天 沙坝 - 河内



(早/午/晚)

- 荣美玻璃桥
- 莫阿纳沙坝 (拍照)

第六天 河内 - 中转 - 槟城



(早/机上用餐)

- 自由活动送至机场

观光景点:

沙坝

- **番西邦峰** - 是越南内黄连山脉的主峰, 位于老街省境内, 西北距著名旅游胜地沙坝市社9公里, 海拔3,143公尺, 是法属印度支那 (越南, 寮国 与柬埔寨) 最高峰。
- **猫猫村** - 是一个黑苗族 (H'MONG) 的山区小村落, 沿途是片片梯田, 风光很好。徒步过程中观赏越南乡村和耕作的黄牛的绝佳机会, 哪里的美景真是美翻了。还有瀑布, 各种少数民族的居所, 奇怪的石刻。
- **荣美玻璃桥** - 位于风景秀丽、地势独特、森林翠绿的迷人沙坝小镇。是一座雄伟的桥梁, 坐落在海拔2000多米的高度, 为游客提供了欣赏周围 群山和壮丽景色的景点。
- **莫阿纳沙坝** - 总面积约10000平方米。在这里, 游客不仅可以欣赏黄连 山脉和番西邦山峰的壮丽美景, 而且莫阿纳沙坝将让您有意想不到的 体验。

下龙湾

- **下龙湾** - 乘船环游素有“海上桂林”之称的下龙湾, 此湾内有三千多个 形状奇异的石灰岩小島, 并于1994年被联合国教育科学及文化组织 (UNESCO) 列入世界遗产。乘船漫游近四小时。午餐於船上享用海鲜餐下 龙湾。

河内

- **镇国寺** - 越南佛教寺庙镇国寺已有 1,500 多年的历史, 一直是人们朝拜 的圣地。这座建筑建于六世纪, 拥有精美的雕刻和令人惊叹的景色, 让您 可以全面了解越南的精神信仰。
- **36古街** - 位于河内老城区, 是一个具有重要文化意义的目的地, 以其传 统建筑和多元化的文化体验而闻名。这些街道以古河内36街命名, 并以 其提供的产品和服务命名, 并遵循“杭”字。有些保留了原来的名称, 而另一些则随着时间的推移而发生了变化。



ORGANISED BY

CONTACT US

+6012-5423321

LUXYGLOBALS8@GMAIL.COM

A-10-01, EKOCHERAS OFFICE TOWER, JALAN CHERAS, 56000,
KUALA LUMPUR.



luxyglobal_tour

WWW.LUXYGLOBALETOUR.COM



Luxy Global Tour